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2019 YILI HAZİRAN AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri  
 

 
18 Haziran 2019 tarihinde ödül alan firmaları tespit etmek üzere Şahabettin Bilgisu Çevre Ödül 
Organizasyonu Jüri Toplantısı yapılmıştır.  
 
20 Haziran 2019 tarihinde Kocaeli Valisi Sayın Hüseyin Aksoy’un teşrifleri ile 25. Şahabettin Bilgisu 
Çevre Ödül Töreni gerçekleştirilmiştir. Kocaeli Sanayi Odası tarafından çeyrek asırdır düzenlenen 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Töreni Başiskele Wellborn Luxury Hotel’de gerçekleşti. 8 ayrı 
kategoride paylaşılan  “Çevre Ödülleri”nde Büyük Ölçekli İşletme Kategorisinde Çevre ödülünü  
“Hyundai Assan Otomotiv San. ve Tic. A.Ş.”  alırken, 25.Yıl Süreklilik Ödülü ise “Ford Otomotiv 
Sanayi A.Ş. Kocaeli”ye verildi. 25’nci Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Töreninde  Jüri Özel 
ödülünü “Asım Kibar  OSB” kazanırken, Liman Sektöründe “Limaş Liman İşletmeciliği A.Ş.”, İlaç 
Sektöründe “Bayer Türk Kimya San.Ltd.Şti.- Gebze Şubesi” , Metal Sektöründe “Asaş Alüminyum 
San.ve Tic. A.Ş. Sakarya Şubesi” , Otomotiv ve Otomotiv Yan Sanayi Sektöründe  “Toyotetsu 
Otomotiv  Parçaları San.ve Tic.A.Ş.” , Petro-Kimya ve Plastik Sektöründe  Akplas Plastik Kalıp 
San.ve Tic.A.Ş. Dilovası” kazandılar. 
 
KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu’nun ev sahipliğinde düzenlenen ödül törenine Kocaeli Valisi 
Hüseyin Aksoy, Büyükşehir Belediye Başkan Vekili Yaşar Çakmak, Gebze Teknik Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Muhammed Hasan Aslan, İzmit Belediye Başkanı Fatma Kaplan Hürriyet, Kocaeli 
Sanayi Odası Meclis Başkanı H. Tahsin Tuğrul, Körfez Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Recep 
Öztürk, Eskişehir Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi Ömer Benli, Şabahettin Bilgisu’nun torunu 
Akman Yengin, sanayiciler ve çok sayıda davetli katılım sağladı. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
“Üretim Altyapımız Tecrübe İle Büyüyor” Projesi 
 
Çeşitli mühendislik disiplinleriyle iç içe çalışması gerekmekte olan makine imalat sanayi 
firmalarının, müşteri talebine göre şekillenen , üretimleri için gerekli çoklu mühendislik bilgisine, 
tecrübesine sahip olması, bu bilgi ve tecrübeye hızlı bir şekilde ulaşması oldukça zor ve maliyetli 
olmaktadır.  
 
Kocaeli Sanayi Odası 23. Genel amaçlı makine imalat sektörü komitesi, yaşanan bu sorunları tespit 
etmiştir. Bazı firmaların bu ihtiyaçlarını çözmek için Almaya ve Hollanda gibi makine imalat 
alanında gelişmiş  ülkelerde bulunan sivil toplum kuruluşlarından danışmanlık hizmeti almışlardır.  
 
Ülkemizde makine imalat sektöründe tecrübe ve  teknik bilgiye sahip, uzun yıllar kurumsal 
işletmelerde görev yapmış, ar-ge ve inovasyon süreçlerine hakim  emekli mühendisler 
bulunmaktadır. Hali hazırda atıl duran tecrübeli teknik uzmanların bölgemiz imalat sanayide 
faaliyet gösteren KOBİ’lerin oluşacak sorun ve ihtiyaçlarına yönelik bilgi ve tecrübelerini 
aktarılabilmesi, imalat sanayinin gelişmesi, rekabet edilebilmesi açısından oldukça önemlidir.  
 
Bu projenin amacı teknik bilgiye sahip tecrübeli mühendislerle ile imalat sanayi işletmelerini bir 
araya getirerek,  ihtiyaç duydukları teknik bilgiye hızlı, verimli ve daha düşük maliyetle 
ulaşmalarını sağlamak ve böylelikle üretim alt yapılarını geliştirerek rekabet gücü kazanmaları 
sağlamak ve bölge ekonomisine katkı sağlamaktır.  
 
Bu kapsamda, Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’na, 2019 yılı teknik destek programı kapsamında, 
“Üretim Altyapımız Tecrübe İle Büyüyor” başlıklı proje yazılmış olup gerekli başvuru belgeleri 
hazırlanmıştır.  
 

Odamızca Düzenlenen Toplantılar/Eğitimler 
 
Kişisel Verilerin Korunması Kanunu ve Şirketlere Getirdiği Yükümlülükler … 

 
Odamız ve Nacsoft Yazılım iş birliği ile 
“Kişisel Verilerin Korunması Kanunu ve 
Şirketlere Getirdiği Yükümlülükler” sunumu 
ve soru cevaplı paneli, 18 Haziran 2019 Salı 
günü, Kocaeli Sanayi Odası Merkez Binası 
Konferans Salonu’nda düzenlendi. 
Toplantıda; KVKK (Kişisel Verilerin 
Korunması Kanunu), KVKK ile iş süreçlerinin 
nasıl değiştiği, KVKK’nın firmalara getirdiği 
yükümlülükler, Kişisel veri envanterlerinin 
ve başvuru sürecinin yönetimlerinin nasıl 
olması gerektiği, KVKK uyum sürecinde 

envanter ve başvuru yönetimi çözümleri hakkındaki konularda bilgilendirme yapıldı. 
Bilgililendirme sunumlarını; Nacsoft Yazılım Kurucusu ve aynı zamanda Kocaeli Sanayi Odası Kadın 
Girişimciler Kurulu Üyesi Nurcan Babalık ile CVG Hukuk ve Danışmanlık Bürosu Avukatı İbrahim  
Can Çayırpare gerçekleştirdi. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Oda Görüşü 
 
19 Haziran 2019 tarihinde “Kocaeli Vergi Gelirleri, Demiryolları, Metro Hattı Çalışmaları, 

Karayolları, Deniz Taşımacılığı, Cengiz Topel Havalimanı, Kocaeli’deki Yerel Ulaşım Altyapı İnşaat 

Çalışmaları ve Üyelerimizden gelen Bireysel Sorunlar”  konularında Oda görüşlerimiz T.C. 

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Sayın Mehmet Cahit TURHAN’a dosya olarak sunulmuştur. 

 
Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar 
 
Match4Industry 2019 tanıtımı ve katılım sağlanması kapsamında, İstanbul’daki; Moğolistan, 

Kosova, K.K.T.C, Tacikistan, Kazakistan Başkonsoloslukları ziyaret edilmiştir. 

 
 

21 Haziran 2019 tarihinde, Hollanda 

İstanbul Başkonsolosu Bart van Bolhuis, 

Odamızı ziyaret etmiş olup, ziyaretin 

gerekli hazırlıkları yapılmıştır. 

 

 

 

 

 

 

Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu’nun, WCF’in Brezilya Rio Toplantısı’na katılımı 

kapsamında gerekli çalışmalar tamamlanmıştır. 

 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Haziran   ayında Yönetim Kurulu Başkanının katılmış olduğu toplantılar;  
 

 10-15 Haziran tarihleri arasında Breziyla’da gerçekleştirilenWFC Genel Konsey toplantısı, 

 19 Haziran KOSBAŞ Yönetim Kurulu toplantısı, 

 20 Haziran İKV Yönetim Kurulu toplantısı, 

 20 Haziran Şahabettin Bilgisu Çevre Ödül Töreni, 

 21 Haziran Hollanda Başkonsolosu’nun ziyareti, 

 22 Haziran KSO Oda Orkestrası Konseri, 

 25 Haziran GOSB’da gerçekleştirilen OSB Komisyon toplantısı, 

 28 Haziran TOBB Plaza İstanbul’da gerçekleştirilen, TOBB Cam ve Cam Ürünleri Sanayi Meclisi 
toplantısı,  

 30 Haziran TOBB Yönetim Kurulu toplantısı,  
 
 
 
 



2019 Yılı Haziran Ayı Servis Faaliyetleri 4 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Haziran  ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 19 Haziran tarihinde Kocaeli Valisi başkanlığında gerçekleştirilen Bağımlılık ile Mücadele il 
Koordinasyon Kurulu toplantısına Odamız Sicil sorumlusu katılmıştır. 

 25 Haziran tarihinde Vali Yardımcı Dursun Babalan Başkanlığında gerçekleşitrilen Ahilik  
Haftası İl Kutlama Komitesi’nin toplantısına Odamız İletişim Hizmetleri Sorumlusu 
katılmıştır.  

 25 Haziran 2019 tarihinde GOSB evsahipliğinde düzenlenen OSB Komisyonu Toplantısı’na  
Odamız Belge Sorumlusu ve İGE Sorumlusu katılmıştır.  

 17-21 Haziran tarihlerinde Ankara’da  gerçekleştirilen AB’nin sağladığı mali destekle 
“Avrupa Ticaret ve Sanayi Odaları Birliği” (Eurochambres) tarafından yürütülmekte olan 
“Türkiye-AB İş Dünyası Diyaloğu” (TEBD) projesi kapsamında düzenlenen “Acquis Audit - 
AB Müktesebatı Uyum Çalışmaları” eğitimine Odamız İGE Uzmanı katılmıştır.  

 TÜBİTAK MAM, Kocaeli Sanayi ve Teknoloji İl Müdürlüğü, MARKA, Kocaeli Sanayi Odası ve 
Türkiye Kimya Sanayicileri Derneği temsilcilerinin katılımlarıyla 13 Haziran 2019 tarihinde 
TÜBİTAK Marmara Araştırma Merkezi’nde (MAM) düzenlenen “Kimya Sektöründe 
Türkiye’nin Ar-Ge İhtiyaçları” konulu çalıştaya Odamız İGE Uzmanı katılmıştır.  

 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası haziran  ayı meclisi toplantısının konuğu T.C. Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Mehmet Cahit Turhan oldu…  
 
Toplantıya Kocaeli Valisi Hüseyin 
Aksoy, Kocaeli Büyükşehir Belediye 
Başkanı Doç.Dr.Tahir Büyükkakın, AK 
Parti İl Başkanı Mehmet Ellibeş,  
Körfez Ticaret Odası Başkanı Recep 
Öztürk,Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
Kıyı Emniyeti Genel Müdürü Durmuş 
Ünüvar,Deniz ve İç Sular Düzenleme 
Genel Müdürü Ahmet Selçuk 
Sert,Bakanlık danışmanları ve 
misafirler katıldı.  
 
 
Aylık faaliyet raporunun görüşülmesi maddesinde, Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu; 
 
* Ekonomik veriler (Mayıs ayı ihracat, ithalat, dış ticaret açığı, ihracatın ithalatı karşılama oranları 
hakkında, Cumhurbaşkanımızın açıkladığı Sanayi Sicil Belgesi olanlara ve İhracatçı Birlikleri 
üyelerine yapılan döviz satımlarına getirilen muafiyet hakkında, Türkiye’nin ilk 1000 İhracatçısı 
2018 Araştırma sonuçları hakkında, nisan ayı yıllık cari açık, Kocaeli Gümrüklerinden alınan mayıs  
 
 



2019 Yılı Haziran Ayı Servis Faaliyetleri 5 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
ayı ihracat, ithalat rakamları, mayıs ayı reel efektif döviz kuru, mayıs ayı enflasyon verileri, nisan 
ayı sanayi üretimi, 2019 yılı 1.çeyrek GSYH oranları, mart ayı işsizlik oranları, mayıs ayı bütçe 
rakamları, Hazine ve Maliye Bakanı Berat Albayrak tarafından KOBİ’ler ve KOBİ dışı tüm işletmeler 
için açıklanan finansman imkanları,  The Spectator Index tarafından paylaşılan veriler)  hakkında 
özet bilgiler aktardı. 
 
*Odamızın faaliyetleri (WFC Dünya Odalar Federasyonu Genel Kurul toplantısı ve Brezilya Rio’da 
gerçekleştirilen 11.Dünya Odalar Yarışması, 2019 robot kodlama festivali ve yarışması, Birleşik 
Krallık Uluslar arası Ticaret Bakanı Liam Fox, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan ve TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu ile birlikte katılım sağlanan “Türkiye - Birleşik Krallık Ticari İlişkilerinin Geleceği” 
konulu toplantı, 25.Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri, KSO 30.yıl konseri) hakkında özet bilgiler 
aktardı.  
 
Toplantının sonunda Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu Bakana yapmış olduğu 
konuşmada; 
 
 *Kocaeli’nin güncel verileri,  
* Odamız üyesi ve merkezi İstanbul’da olan firmalardan dolayı kaybımız olan gelir ve kurumlar 
vergisi’nden  dolayı Büyüküşheri Belediyemizde meydana gelen maddi kayıplar, 
 *Birçok büyük kavşak, yol yatırımının en az yüzde 50’sinin vergi veren sanayicilerimizden 
finansman aktarılarak ve kalanının da Kocaeli Büyükşehir Belediyesi tarafından karşılandığını, 
Kocaeli Büyükşehir Belediyesi’nin  Karayollarının yapması gereken yatırımları  yaptığını, ilimizin bu 
yatırımların finansmanını karşılamakta zorlandığını,  
*İlimizin ihtiyacı olan altyapı, otoyol, metro gibi yatırımların yapılması ile ilgili talep ve projeleri, 

*Cengiz Topel  sivil hava alanının sefer sayısının arttırılması,  konularında detay bilgi, proje, ve 

talepleri iletti.  

 

Kocaeli Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir Büyakın Bakana yaptığı konumada;  KSO Başkanının 
söylenmesi gereken her şeyi aktardığını, 
Önümüzdeki dönemde Kentin projeleri 
konusunda kendisinden randevu alacaklarını, 
kentin çok ciddi bir lojistik desteğe ihtiyacı 
olduğunu, Kocaeli’nin Lojistik mastır planı yapan 
ilk olduğunu, TEM otoyolunun çevre yolu olarak 
kullanılmasının ilimiz için önemli olduğunu, 
Limanların dış ticaret hedefleri için elleçleme 
kapasitesinin arttırılması “dolgu liman 
yapılmaması için özen gösterdiklerini”, İZBAN gibi 

bir banliyö sisteminin lojistik trafikte kullanılması halinde şehrin yükünün azalacağı, tankerlerin 
şehrin iç yollarını kullanmak yerine deniz taşımacılığı ile iç bölgelere yönlendirilmesinin daha iyi 
olacağı,   
 
Ayrıca, Kentin lojistik trafiğini yönetebilmek adına Kuzey Marmara otoyoluna bağlanabilecek, 
içinde depoların antrepoların büyük market zincirlerinin depolarının olduğu, gümrükleme 
işlemlerinin de içinde olduğu 100 - 150 hektar büyüklüğündeki bir lojistik köyün, konvensiyonel  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
hattın   limanlar için elleçleme kapasitesini arttıracak bir şekilde bağlanması halinde   kenttin 
lojistik trafiğinin  yönetilebileceğini, Marmara Havzasının bir bütün olarak lojistik planının 
yapılarak yönetilmesini gerekiğini, aynı zaman da tanker trafiğinin (LPG  veya akaryakıt 
tankerlerinin) şehrin iç yollarını, Marmara’nın iç yollarını kullanmak yerine ,Bakanlık tarafından 
deniz taşımacılığıyla bunların belli lojistik merkezlerine yönlendirilmesi ile  Marmara havzasının 
lojistik yükünün yönetilebileceğini belirtti.  
 

Kocaeli Valisi Hüseyin Aksoy Bakan’a yaptığı 
konuşmada; Kocaeli Türkiye‘nin en önemli 
ekonomik katkıları sunan illerinin başında 
geliyor Sanayi Odası Başkanımız ve Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Kocaeli ile ilgili konulara 
değindiler, bugününüzü Kocaeli’ne, iş 
dünyasına ayırdığınız için teşekkür ediyorum 
dedi. 
 
 
 
 
T.C.Ulaştırma ve Altyapı Bakanı  Mehmet Cahit Turhan üyelerimize yaptığı konuşmada;  
“2. Dünya savaşı 1945’te bitti savaşın bitmesiyle dünyanın siyasi ve ticari olarak yeniden 
şekillendirildiğini görüyoruz. Şayet o yıllarda biz birilerinin hazır pazar olmayı tercih etmek yerine 

kendi öz kaynaklarımızla, insan gücümüzle 
üretmeyi tercih etmiş olsaydık,  yani yerli ve milli 
üretim yapsaydık, sanayi bacalarımızı 
tüttürseydik, ulaşım alt yapısını zamanında 
tamamlasaydık bugün çok daha farklı bir 
Türkiye’de yaşıyor olacaktık. Hayal mi, elbette 
değil çünkü öyle bir coğrafyada yaşıyoruz ki 3 
kıtanın kesiştiği noktada. önemli ticaret 
koridorlarının üzerinde bulunmamız hasebiyle 
adeta doğal lojistik merkezi konumundayız.  
 
Sadece doğu ile batı arasında değil, kuzey ile 
güney arasında küresel ölçekli lojistik bir üst 

konumundayız. Deniz yolu, kara yolu, hava yolu demir yolu hepsi bizim ülkemizin üzerinden 
geçiyor. Tüm bunların ne anlam ifade ettiğini siz değerli sanayiciler çok daha iyi biliyorsunuz. 
Çünkü bir sanayici için, üretici için üretim birinci adım ise onu pazara güvenli ve en ucuz yol ile 
ulaştırmak ikinci, üçüncü adımdır.  
 
Tüm bu anlattıklarımdan hareketle biz bu ülkede tarihi bir karara imza atarak ulaşım seferberliği 
başlattık. Neler yaptığımıza kısaca  değinmek istiyorum; Ulaştırma sistemimizin ana omurgasını 
oluşturan kara yolu ağımızı bölünmüş yollar, otoyollar, köprüler, tüneller ve viyadüklerle çok daha 
güçlü hale getirerek, ülkemizin ulusal ve uluslararası koridorlarını takip ettik. Ülkemizin her 
köşesine uzanan devlet ve il yollarımızda fiziki ve geometrik standartları yükselttik, akıllı ve yüksek  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
kaliteli ulaşım sistemleri tesis ederek hizmet seviyesini ve trafik güvenliğini arttırdık. Uzun yıllar 
ihmal edilen demir yolu ulaşımını yeniden ulaştırma politikalarının odağına koyduk.  Bir yandan 
onlarca yıldır el değmemiş hatlarımızı yeniledik, diğer yandan yeni demir yolları, kent için raylı 
sistem hatları ve yüksek hızlı tren projeleri ile yolcu ve yük taşımacılığımızın hizmetine sunduk.  
 
Ayrıca demir yolu ulaşımda daha fazla katma değer elde etmek adına lojistik alt yapı çalışmalarına 
hız verdik. Hava taşımacılığının dünyada erişmiş olduğu teknolojik ve yapısal değişiklikleri 16 yıl 
gibi kısa bir zaman diliminde ülkemizde uygulayarak hava yolunu da halkın yolu haline getirdik. 
Hava yolu taşımacılığını da serbestleştirerek rekabeti aşmanın ötesinde hava ulaşım ağını yurt 
geneline yaydık. Milli hava yolu şirketimiz Türk Hava Yolları sadece kendi insanımızın değil dünya 
vatandaşlarının tercih ettiği küresel bir marka haline geldi. Dünyanın en büyük hava ulaşım 
merkezlerinden biri olan İstanbul Havalimanımızda bu alandaki değer ve rekabet gücümüz 
katlanarak arttı.  
 
Denizlerimizin anlam ve öneminin siyasi sınırlarımız içinde kalmasından ibaret olmadığını 
buraların jeo-ekonomik olarak da büyük değer taşıdığını icatlarımız ile ortaya koyduk. Bunun 
doğal sonucu olarak da bugün dünya ile rekabet edebilen bir gemi sanayine ve etkin bir denizcilik 
sektörüne kavuşmuş bulunuyoruz.  
 
Bilişim ve teknoloji alanında ilerlemenin dünyada en çok ve en hızlı haberleşme sektörünü 
etkilediği gerçeğinden hareketle bu alanda da önemli yatırımlara imza attık. Ülkemizi bir uçtan 
diğer uca gündelik yaşamın vazgeçilmezi olan haberleşme imkanları ile donattık.  
 
Kocaeli bahsettiğim tüm bu hizmetlerin odağında yer alan bir ilimizdir. Avrupa ile Ortadoğu 
arasında geçiş koridoru üzerinde bulunan Kocaeli İstanbul’a olan yakınlığı ile de büyük bir 
avantaja sahip olan şehrimizdir. İstanbul’dan sonra Türk imalat sanayi üretimine yapmış olduğu 
%13’lük üretim katkısı bu durumu gözler önüne sermektedir.  
 
Ekonomik faaliyetlerinde sanayinin payı da %51 gibi önemli bir oranda bulunuyor. Türkiye araç 
üretiminin yaklaşık %36’sı Kocaeli’nden karşılanmaktadır. Şehrin Türkiye kimya sanayi içerisindeki 
payı  %27, Türkiye metal sanayinin %19’u da Kocaeli ilimizde karşılanmaktadır. Bunlar gurur verici 
rakamlardır. Ayrıca kara deniz ve demiryolu ulaşımında sağladığı ciddi avantajlar sayesinde 
gelişimini sürdürmeye ve önemini korumaya devam edebilecek bir potansiyele sahiptir. Çünkü 
ulaşım imkânlarının bu kadar çeşitli olması ve üç uluslararası havalimanına yakınlığı Kocaeli’yi çok 
cazip kılmaktadır. Cengiz Topel Havalimanı bulunan İzmit, İstanbul Atatürk havalimanına 138 km, 
Sabiha Gökçen Havalimanına ise sadece 50 km mesafededir. Ayrıca İzmit Körfezi’nin doğal bir 
liman oluşu, deniz ulaşımı açısından Anadolu’nun en iç noktasına erişmeye imkan sağlaması da 
Kocaeli’nin işlek bir denizyoluna sahip olmasını sağlıyor ve limanlarının da önemini arttırıyor. 
Zaten çağımızda artan endüstriyel üretim ve dünya ticareti denizcilik sektörüne büyük bir ivme 
kazandırmış ve kazandırmaya devam etmektedir. Bu nedenledir ki yabancı sermayeli ve büyük 
ölçekli işletmeler İstanbul’dan sonra en çok Kocaeli’yi tercih etmektedir. Kocaeli’nde faaliyet 
gösteren sanayi firmalarının %10’u uluslararası firmalardan oluşuyor. Sanayiciler açısından 
Kocaeli’yi değerli kılan diğer bir faktör de kombine taşımacılığının en iyi şekilde uygulandığı bir 
konumda bulunmasıdır. Bakanlık olarak çalışmalarını yaptığımız ticaret ve konteyner limanları ile, 
lojistik köy çalışmalarıyla hızlı ve konvansiyonel demir yolu yatırımlarıyla da Kocaeli’nin bu 
potansiyelini de gün yüzüne çıkarmayı sürdürüyoruz.  
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Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli’inin ulaşım ve erişim hizmetleri için bugüne kadar milli bütçeden 12 milyar 145 milyon 
Türk lirası üzerinde yatırım yaptık. Hatta yap işlet devret kapsamında yapılan yatırımları da 
kattığımızda bu rakam 25 milyar 280 milyona çıkıyor. Yaptığımız bu yatırımlarla  Kocaeli’yi  ulaşım 
anlamında Dünya ya entegre ettik ve tam anlamıyla uluslararası bir ticaret merkezine 
dönüştürdük.  
 
Osman Gazi Köprüsü açıldığı günden bu yana  Körfez’deki transit trafiğin önemli bir bölümünü 
çekmeye başladı. Otoyol tamamlandığında 18 ilimiz ticari ve sanayi olarak birbirine bağlanmış 
olacak. İnşallah bu yılın sonlarına doğru bu projenin tamamını bitirerek hizmete alacağız.  
 
Yine aynı şekilde yapımı hızla devam eden Kuzey Marmara otoyolu da Kocaeli için önemli bir 
yatırımdır. Toplam uzunluğu 398 km olan bu projemizin Kocaeli ili sınırları içerisinde 77 km otoyol, 
37 km bağlantı yolu ve 61 km’lik de kavşak yolları bulunmaktadır. Malum Kurtköy liman 
kavşağının kesiminin tamamını trafiğe açtık ve bu hizmetimiz her açıdan sizlere Kocaeli’mize 
önemli kolaylıklar sağlamıştır.  
 
Ankara İstanbul yüksek hızlı tren hattını hizmete açtık. İstanbul, Kocaeli, Eskişehir, Konya ve 
Ankara’yı yüksek hızlı tren sistemi ile birbirine bağladık. Nüfusumuzun yaklaşık % 40’nın yaşadığı 
bu bölgede yüksek hızlı tren ile Avrupa’da altı ülkeden biri haline geldik. 
 
Ankara ile Kocaeli arasındaki ulaşım süresi 3 saate indi. İzmit’ten Gebze’ye  yüksek hızlı tren ile 
ulaşım  20-25 dakikaya düştü.  
 
Yine özellikle otomotiv sektörü ve buna bağlı yan sanayiye hitap edecek ithalat ve ihracat 
taşımaları için büyük önemi bulunan Köseköy lojistik merkezinin ilk etabını da aştık.  
 
Köseköy sahasında 340 bin metrekarelik alan üzerinde yürütülen lojistik hizmetlerini de 
unutmamamız gerekiyor. Kalan kısmının yapımı için de ihale hazırlık çalışmalarımız devam 
etmektedir. Söz konusu lojistik merkezi tamamlandığında Türkiye lojistik sektörüne 2 milyon ton 
taşıma kapasitesi sağlamış olacağız. Bu arada inşallah Kocaeli için kritik önemdeki demiryolu 
projelerini de hayata geçirmiş olacağız. O da Gebze Sabiha Gökçen, Yavuz Sultan Selim köprüsü, 
İstanbul Havalimanı, Halkalı Hızlı Demiryolu projesi bu hat için İpek Demiryolu güzergahının 
ülkemizden geçen bölümünün Avrupa bağlatısını oluşturan en önemli halkalarından birini teşkil 
edecektir. 
 
Bu kapsamda 118 kilometrelik Gebze Sabiha Gökçen Havalimanı, Yavuz Sultan Selim Köprüsü, 
İstanbul Havalimanı kısmının da etüt proje çalışmalarını tamamladık. Bütçe imkanları dâhilinde 
finansman temin çalışmalarımız devam ediyor. Bunu da en kısa sürede ihale etmeyi planlıyoruz. 
Ayrıca 22 kilometrelik İstanbul Havalimanı, Çatalca kısmında da yer teslimi yaparak proje 
çalışmalarını başlatmış bulunuyoruz. 1/25.000 ölçekli çalışmalar onaylanmış, 1/ 5000 ölçekli proje 
çalışmaları devam etmektedir.  
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Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli’nin açılmaz denen Cengiz Topel Havalimanı’nı 2011 yılında hizmete açtık. Tarifeli seferleri 
başlattık, Cengiz Topel Havalimanı’ndan Trabzon Havalimanı’na haftanın 3 günü karşılıklı seferler 
düzenlenmektedir. Bu konuda Sayın Başkanımızın diğer illerle  de bu seferlerin arttırılması 
konusunda ki taleplerini Türk Hava Yolları ve diğer hava yolları şirketimiz ile görüşüp, müşteri 
potansiyeli, çalışabilirlik ve bu uçuşların fizibıl olması durumunda ve bunların yapılması 
konusunda gerekli girişimlerde bulunacağımızı ifade edeyim.  
 
Yine denizcilik alanında çok önemli çalışmalar gerçekleştirdik.  Feribot seferlerini, arabalı vapur 
seferlerini geliştirdik birçok balıkçı barınağını da  İzmit’imize kazandırdık.  
 
Bahsettiğim tüm bu yatırımların, tüm olumlu sonuçlarını Kocaeli’nin gelişen ekonomisi ortaya 
koymaktadır. Kocaeli’nin 2002 yılında bir milyar 268 milyon dolar olan ihracatı 2018 yılında 8 
milyar 903 milyon dolara çıktı.  
 
ihracatımız her ay giderek artıyor. Krizin olduğu söylenen veya ekonominin çarklarının 
yavaşlandığı söylenen bir ortamda ihracatımız giderek artıyor ve 2019’un ilk çeyrek sonundaki 
rakamlara göre 171,5 milyar dolara ulaştı. Bundan da önemlisi ihracatımızın ithalatı karşılama 
oranı ilk defa % 90’ların üzerine çıktı. Kocaeli’nde üretilip İstanbul merkezli firmalar tarafından 
yapılan ihracatı da biz bunlara eklediğimizde rakamların çok daha yüksek olduğunu biliyoruz.  
 
Bununla birlikte bu bölgeye yılda ortalama 15.000 gemi girişi var. Bölgede yılda yaklaşık 65 milyon 
ton yük elleçlenmekte bu kapsamda tüm limanların daha modern bir hale getirilmesi gerektiği 
düşüncesindeyim. Biz Bakanlık olarak limanların kentsel, sanayi, ticari yapılaşma ile paralel bir 
şekilde planlanması, ulaşım ağlarının çok modlu taşımacılığa izin verecek şekilde dizayn  edilmesi 
için elimizden geleni yapıyoruz. Yeşil liman projesinin bu kapsamda Kocaeli ve İzmit Körfezi için 
büyük bir gereklilik olduğunu düşünüyorum. Kocaeli’ndeki bütün limanlarımızın yeşil liman 
sertifikası için gereklilikleri yerine getirerek modernize olması, hem Körfez’i daha yaşanılır kılacak, 
hem de enerji ve iş verimliliğini arttıracaktır. Bununla birlikte limanlarımız yeni teknolojik 
gelişmelere ayak uydurmuş olacaktır.  
 
Kocaeli’mizi çok daha yüksek noktalara taşıyacağımıza inanıyorum. Sayın Başkanın konuşmasında 
ifade ettiği, talep ettiği bazı hizmetler ile ilgili olarak arkadaşların bana verdiği notlarda TEM 
üzerindeki 6 köprülü kavşağımızın ihale süreci devam ediyor. Ay sonuna kadar bunun 
tamamlanmasını bekliyoruz. Bundan sonra inşaatına başlayacağız. 
 
Kocaeli Entegre Sağlık Kampüsü yolunun ihalesi yapıldı. Süreci devam ediyor, otogar kavşağında 
çalışmalarımız devam ediyor, sanayi kavşağında da yakında çalışmalarımız başlayacak” diyerek, 
konuşmasının sonunda meclis üyelerinin sorduğu soruları yanıtladı.  
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Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
6. 26. Meslek Komiteleri (Ağaç ve Ağaç İşleri / Mobilya İmalatı Sanayi Grubu)  
 
Toplantıya; Ziraat Yüksek Mühendisi Onur Yavuz ve Ziraat Yüksek Mühendisi Ela Korkmaz da katıldılar. 
Yetkililer toplantıda; ısıl işlem ve bu konudaki yönetmelikler konusunda komite üyelerini bilgilendirdiler. 
 

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 Komite koordinatörlüğünde iki yıldır organize edilen “Proses Emniyeti Sempozyumu ve 
Sergisi” konusunda görüşüldü. Komite olarak söz konusu sempozyumun 
sürdürülebilirliğinin sağlanması kararı alındı. Bu kapsamda 
www.prosesemniyeti.kosano.org.tr adresinin aktif ve güncel olarak tutulması kararı 
verildi. 2020 yılında yapılması planlanan sempozyum için yol haritasının daha geniş 
katılımlı bir toplantıda belirlenmesi yönünde hem fikir olundu.(tarih, mekan, odak tema, 
organizatör firma, işbirlikçiler vb.) 
 

 6-9 Kasım tarihlerinde gerçekleştirilecek olan SANTEK’19 Fuarı konusunda bilgilendirme 
yapıldı. 
 

 TÜBİTAK MAM tarafından 13 Haziran’da gerçekleştirilecek olan “Kimya Sektöründe 
Türkiye’nin Ar-Ge İhtiyaçları Çalıştayı” konusunda bilgilendirme yapıldı. 
 

 ADR Mevzuatı konusunda bilgi paylaşıldı. 
 
 

11. Meslek Komiteleri  (Tıbbi ve Zirai Kimyasal İlaçlar Sanayi Grubu)  
 
NovaAMP sisteminde yer alan parametrelerin, ISO 16140 sayılı standartta yer alan protokoller 
doğrultusunda, uluslararası kabul görmüş referans metotlarına alternatif bir yöntem olarak, 
insan, hayvan tüketimi tüm gıda ürünlerinde, dışkıda ve çevresel örneklerde patojen tespitinde 
kullanılmasının önünü açacak validasyonlar hakkında T.C. Tarım ve Orman Bakanlığı’na sunmuş 
oldukları görüşün Odamız aracılığıyla ilgili Bakanlık, kurum kuruluşlara iletilmek üzere Yönetim 
Kurulu’nun onayına sunulmuştur. 
 
18. Meslek Komitesi  (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu)  
 

 Sanayiciye verilecek olan Ar-Ge teşviklerinin ihracata dönük üretim yapan pilot tesislerde 
% 50, Endüstriyel tesislerde ise %25 olabilmesi yönünde talepte bulunabileceği yönünde 
karar alındı. 

 Sanayiciye verilen Ar-Ge teşviklerinde kullanılan mevcut formatların daha uygun hale 
getirilmesi açısından TÜBİTAK’ın içindeki Teknoloji İzleme Değerlendirme Başkanlığı 
(TİDEB)’ten ilgili dökümanların talep edilerek bunların iyileştirilmesi yönünde çalışma 
yapılması ve görüşlerimizin TOBB ile ilgili bakanlığa gönderilmesi, 

 Sigorta ile ilgili teşvikler-değişiklikler vs. konularında sunum yapılması yönünde Şükrü 
DİLAVER’in bir sonraki toplantıya davet edilmesine karar verildi. 

 
 

http://www.prosesemniyeti.kosano.org.tr/
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Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 KOBİLER için vadeli işlemler opsiyonları hakkında teminat bağlanması vb. konularda Kaan 
Beyin Mecliste sunum yapması ve firma bazında SADEM içinde eğitim verilmesi ile ilgili ön 
bilgilendirme yapıldı. 

 Üye ziyaretleri ile ilgili hazırlanan formun tüm üye ziyaretlerinde kullanılabilmesi yönünde 
bir formata dönüştürülmesi yönünde çalışmaların devam ettiği bilgisi aktarıldı. 

 

23. Meslek Komitesi  (Genel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 Emekli mühendislerden yararlanılması projesi ile ilgili yapılması gereken süreç 
yönetimi; 

- Kaynak  
a.Parasal (Sponsor, KSO VE Diğer) 
b. İnsan (MMO ve KSO) 
- Portal (Global – MMO) 
-Tanıtım  
a.Yazılı Basım (Anadolu Basım Merkezi) 
b.Görsel Medya (WEB, Sosyal Medya, Film)(Anadolu Basım Merkezi)  
-Koordinasyon 
Bu çerçevede projenin toplam bütçesinin 100.000 TL olacağı; 75.000 TL’nin sponsorlar 
aracılığıyla karşılanması kararı alındı. 
 

 Yönetim kurulu kararı ile; Portalın oluşturulması için Doğu Marmara Kalkınma 
Ajansı’nın (MARKA) yayınlamış olduğu Teknik Destek Programından 
faydalanılması(20.000 TL) ve projenin ABİGEM tarafından yazılarak proje yazım 
bedelinin KSO tarafından karşılanmasına karar verildi. 

 Sayın Kadir DECDELİ tarafından Mak.Müh. Odası için yapılan globalpiyasa.com 
üzerinden erişim sağlanan portal tanıtıldı. 

 Anadolu Basım Merkezinin projenin tanıtımı için hazırlamış olduğu broşür, web sitesi 
ve kısa film çekimleri hakkında bilgi alındı. 

 Oluşturulacak portalın ve projenin yönetimiyle ilgili dışarıdan personel hizmeti 
alınması kararı alındı. 

 Makine Mühendisleri Odası Kocaeli Şubesine, Gebze Ticaret Odasıyla beraber ziyaret 
yapıldı ve “Uygulamalı Eğitim Merkezi” hakkında bilgi alındı.  

 Yazılmakta olan projemiz hakkında bilgi aktarıldı. Hem projemiz için hem de Odamız 
işbirlikleri için Makine Mühendisleri Odası Kocaeli Şubesi ile protokol imzalanması 
içinde görüşmeler yapıldı.  

 
25. Meslek Komitesi  (Diğer Ulaşım Araçları Bakım ve Onarım Sanayi Grubu)  
 

 Meslek grup Üyemiz Nazer Otomotiv Pazarlama Sanayi Ve Ticaret Anonim Şirketi 
firması ziyaret edildi ve ziyarette sektöre yönelik sorunlar ve yeni projeler görüşüldü. 

 Toplantıya OYDER Genel Sekreteri Sn. Özgür TEZER de katıldı. OYDER’den sektöre 
yönelik yapılacak çalışmalarda bilgi alınmasının sağlanmasına yönelik çalışmalar 
yapıldı. 

 
 



2019 Yılı Haziran Ayı Servis Faaliyetleri 12 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Komitemizin çalışması olan garantili 2.el araç satışı projesi OYDER vesilesiyle İl dışına 
da taşınarak, diğer bölgelerdeki Yetkili Satıcı ve Servislere de duyurulması sağlandı. 

 Yetkili Satıcı ve Servislere bakım, onarım ve servis giriş adetleri her geçen gün 
düştüğünden, bu sorunun çözümüne yönelik stratejik çalışmalar ve beyin fırtınası 
yapılmasına karar verildi. 

 İhsaniye Meslek Yüksek Okulu ve 25. Komite Üyesi otomotiv yetkili servislerinde 
istihdam sağlamaya yönelik hazırlanan protokolün revize edilmesine karar verildi. 

 
27.Meslek Komitesi (Makine Kurulum Hurda Atık Bertarafı ve Enerji Sanayi Grubu) 
 

 20 Haziran 2019 tarihinde gerçekleştirilecek olan 25. Şahabettin Bilgisu Çevre Ödül 
Töreni konusunda bilgi aktarıldı. 

 Atık geri kazanımı ve katı atıkların işlenmesi konusunda faaliyet gösteren firmaların 
OSB’lerde faaliyette bulunamaması sebebiyle mağduriyet yaşadığı konusundaki 
Komite görüşünün KSO OSB Komisyonu’na havale edildiği, kararın Komisyon’dan 
geldiğinde Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’na iletileceği bilgisi paylaşıldı. 

 Komite olarak 28 Haziran Cuma günü Kocaeli Çevre ve Şehircilik İl Müdürü’nün ziyaret 
edilmesi kararı verildi. 
 

35. Meslek Komitesi  (Şekillendirilmiş Metal Ürünleri Sanayi Grubu)  
 
T.C. Gebze İş Mahkemesi tarafından görülmekte olan tespit davası nedeniyle; bir firmada Genel 
Müdür Yardımcısı olarak 8 yıl görev yapan bir kişinin alabileceği aylık net ve brüt ücret 
hesaplaması yapıldı. 
 
 

KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU 
 

 
 

 
 
İcra Kurulu Toplantısı 19.06.2019 
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KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU 
 

 
 
 
 
Co-Matchıng İkili İş Görüşmeleri Etkinliği 
20.06.2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hayallerimin Yansıması Sergisi 20.06.2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Çevre Ödül Töreni 20.06.2019 
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GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU 
 
 

TOBB Kocaeli Genç Girişimciler İcra Kurulu olarak Tübitak - Marmara Teknokent Martek’e ziyaret 
gerçekleştirildi. Ev sahipliğini MARTEK Yönetim Kurulu Başkanı ve Genel Müdürü Sayın Mehmet 
Ali Okur’un yaptığı programda detaylı bilgi aktarımı sağlandı. Ayrıca program dahilinde Serbest 
Bölge de faaliyet gösteren Farmar, General Electric (GE), IBTech firmaları gezilerek çalışmaları 
hakkında bilgi edinildi.  
 

 
 
 

Farmar Ziyareti 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
MARTEK Ziyareti 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

TOBB Kocaeli Genç Girişimciler İcra Kurulu 
Haziran ayı icra kurulu toplantısını 20 
Haziran 2019 tarihinde Sistem Sistem 
Teknik Sanayi Fırınları firmasında Beril 
Özdeşlik ev sahipliğinde gerçekleştirildi. 
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İHTİSAS KOMİSYONU TOPLANTILARI 
 

Enerji Komisyonu  
 
 

19 Haziran 2019 tarihinde Kartonsan 
firması evsahipliğinde gerçekleşitrilen 
toplantıda, enerji piyasası ve enerji 
kullanımıyla ilgili karşılıklı görüş 
alışverişinde bulunulmuştur.  
 
 
Bir sonraki toplantının Er Kömür firması 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Ergenç’in 
evsahipilğinde “yeraltı enerji kaynakları” 
hakkında bilgilendirme yapması 
konusunda görüş birliğine varılmıştır. 
 
 
 

Organize Sanayi Bölgeleri Komisyonu 
 

 
 

24 Haziran tarihinde GOSB’da 
gerçekleştirilen toplantıda, atık ve 
geri kazanım firmalarının 
OSB’lerde açılabilmesi için 
Organize Sanayi Bölgeleri 
Uygulama Yönetmeliği’nde 
değişiklik yapılması ile ilgili 
görüşün Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı’na iletilmesine karar 
verildi. 

 
 
5 Temmuz da gerçekleştirilecek olan OSBÜK seçimleri konusunda görüşüldü  
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Kocaeli Sanayi Odası 30.Yıl Konseri … 
 

 
 
Odamızın 30.kuruluş yılı etkinlikleri kapsamında Şef Özgür Günay yönetiminde klasik eserlerden oluşan 
Kocaeli Sanayi Odası Oda Orkestrası Konseri Seka Park’da Kocaeli halkı ile buluştu. 

 
Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası”  Haziran ayında dört kez 
hazırlanarak,  Yönetim Kurulu üyeleri, tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır. 
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 153.  sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Mayıs-Haziran   ayı faaliyetlerimizden 20 adet görsel,10  adet yazılı bilgi gönderilmiş olup, 2 
üyemizin röportojı yayınlanmıştır. Ayrıca 4 bin adet derginin dağıtımı Türkiye genelinde 
gerçekleştirilmiştir.  
 
Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Haziran   ayında 10 adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO Başkanı Zeytinoğlu büyüme rakamanı 
değerlendirdi. 

3 Haziran 2019 

AB Bilim Karavanı Kocaeli’de öğrencilerle buluştu. 3 Haziran 2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, Mayıs ayında enflasyon 
oranları ve dış ticaret verilerine ilişkin 
değerlendirme yaptı. 

3 Haziran 2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, ödemeler dengesi verilerini 
değerlendirdi. 

14 Haziran 2019  

KSO Başkanı Zeytinoğlu işsizlik oranını değerlendirdi. 17.06.2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu dış ticaret rakamları ve 
sanayi üretim endeksi verilerini değerlendirdi. 

20.06.2019 

KSO 30.yıl konseri 20.06.2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, İmalat Sanayi kapasite 
Kullanım Oranlarına ilişkin değerlendirmelerde 
bulundu. 

24.06.2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, imalat sanayi kapasite 
kullanım oranlarına ilişkin değerlendirmelerde 
bulundu. 

24.06.2019 

KSO Başkanı Zeytinoğlu Volkswagen yatırımını 
değerlendirdi. 

27.06.2019 

 
Haziran Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri : 
 
Haziran  ayında Odamız  facebook  sayfasına  44 adet, Odamız twitter hesabına  42 adet, 
instagram hesabına 33 adet haber girişi yapılmıştır. 
 
Haziran Ayı Odamız  Sosyal Medya Görünürlülüğü : 
 
Odamız haziran ayında 301 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
Web Sayfası  : 
 
Haziran  ayında web sayfasında 20 duyuru, 9 haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız 4.432 kez 
ziyaret edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı  :  872.422) 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Basında KSO : 
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız haziran ayında 7 kez ulusal, 124  kez  yerel  olmak üzere  toplam 134 kez yazılı basında yer 
almıştır.   
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu : 
 

TARİH BASIN KURULUŞU KONU 

2.06.2019 Doğru Haber AB Bilim Karavanı Kocaeli'de Öğrencilerle Buluştu 

21.06.2019 Dokuz Sütun Tersanecilik Hizmetinde Üzerimize Yok 

25.06.2019 Dünya 25. KSO Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Sahiplerini Buldu 

1.06.2019 Hürses İKV'den AB Türkiye Raporuna İlişkin Açıklama 

20.06.2019 Milliyet Bakandan YHT Müjdesi 

1.06.2019 Posta 500 Büyüğün en Büyüğü TÜPRAŞ 

28.06.2019 Star İller Arası Wolksvagen Yarışı Başladı 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Görsel Basın 
Haziran ayında Odamız 1 kez ulusal, 3 kez yerel TV kanallarında yer almıştır. 
 

         
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

HABER KANALI HABER SAYISI 

Bloomberg HT 1 

TV 41 3 
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 
Gelen-Giden Evrak ile Gönderilen Posta-Kargo Görünümü  
 
01-30 Haziran 2019  tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze Temsilciliklerimizin 
gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 293 55 86 102 536 

Giden Evrak 447 72 94 102 715 

 
 

 
 

 Haziran  ayında 1.891  adet  faks ve  115.283 adet e-mail üye ve kurumlara gönderilmiştir. 
 

 Odanın santral  ve faks hizmeti ile tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen ve 
giden e-mailler  kontrol edilerek, gereği yapılmıştır. 7.080 adet (Odavizyon dergisi dahil) 
dokümanın kargo, işlemleri gerçekleştirilmiştir. 

 
Odamızın Salon Tahsisleri  
 
Haziran ayında Odamız toplantı salonları 15  kez tahsis edilmiştir. 
 

BİLGİ İŞLEM ÇALIŞMALARI 
 

 Odamız ve Odamız dışında gerçekleştirilen etkinliklere teknik destek verildi.  
 

 Muadil tonerden yıl içinde 17.496 TL tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda bulunuldu. 
 

 Meslek Erbabı projesinin yaygınlaştırılması için ilçe Milli Eğitim Müdürlüğü’ne rapor 
sunuldu, Yahya kaptan MTAL’de toplantı yapılarak iki lisenin daha bu projeye katılması 
kararı alındı. Kurumlar arası protokol Yönetim Kurulumuzun onayından eçmiş olup,  İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü ve İzmit Kaymakamlığı’nın imzasından sonra yürürlüğe girecektir.  
 

 1 adet masaüstü bilgisayar kurulumu yapıldı. 
 

 Zabbix ağ izleme sistemi TV yapılandırması yapıldı. Tüm alarmlar TV üzerinden gün içinde 
anlık izlenir hale geldi. 
 

2018 Haziran 2019 Mayıs 2019 Haziran
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 Fiziksel sunucularımıza yeni versiyon işletim sistemleri kuruldu. Sanal sunucularımız yeni 
işletim sistemli fiziksel sunucularımız üzerine taşındı. Cluster yapısı kurularak sanal 
sunucularımız yapıya dâhil edildi.  
 

 Simülatör sisteminin yedekleme yapısı kurularak sistemdeki bilgisayarların yedekleri 
alındı. 

 

ÜYE HİZMETLERİ FAALİYETLERİ 
 
Kaydı İşlemleri  
 
Haziran  ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 2.926’dır.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Anonim Şirket 2 - 1 2 5 

 Limited Şirket - - 3 3 6 
Hakiki Şahıs - - - 1 1 

TOPLAM 2 - 4 6 12 

 

 
 
Kayıt Silme  
 
Haziran ayında, 4 adet anonim şirketin, 3 adet limited şirketin kaydı silinmiş olup,  üye kayıt, 
istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü; 
(Haziran  ayında 12 üyemiz  Oda aidatlarının tamamını ödemiş olup,  ilgili kanun maddesi gereği 
ilgili meslek gruplarına intikali yapılmıştır. ) 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 
- 12 7 462 2464 

 
  
 
 

2018 Haziran 2019 Mayıs 2019 Haziran

Adet 22 15 12
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları: 
 
 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 16 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 23 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 16 adet, Gebze Temsilcilği 
tarafından 13 adet olmak üzere;  toplam 68 
adet Kapasite Raporu tanzim edilmiştir. 
 
   
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri : 
 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 115 sayfa, Çayırova  temsilciliği 
tarafından 385 sayfa, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 66 sayfa ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 280 sayfa olmak üzere;  toplam 846 
sayfa Kapasite Raporu Suret Tasdik İşlemleri 
yapılmıştır. 
 
 
 
Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları : 
 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 41 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 38 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 29 adet ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 33 adet olmak üzere;  firmaların 
talepleri üzerine çeşitli konularda toplam 
141 adet belge/ekspertiz raporu tanzim 
edilerek ilgililere verilmiştir.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2018 Haziran 2019 Mayıs 2019 Haziran

Gebze Temsilciliği 15 41 13

Dilovası Temsilciliği 20 26 16

Çayırova Temsilciliği 22 40 23

Merkez 18 42 16
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri : 
 
Haziran ayında Belge Servisi tarafından toplam 2.302 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A 
onaylanmışolup, aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay 
Sayısı 

ATR Dolaşım  
Belgesi  

AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım 
Ürünleri ihracatı 

1527 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  
Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 
AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 
AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

301 

Form ABC 
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan 
ülkeler  

443 

Form A 
(Özel Menşe 
Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında 
Türkiye’ye taviz tanıyan ülkelere yapılan ihracat   

31 

 TOPLAM 2.302 

 
 
 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan 
Belgelerin boş form satışlarına haziran 
ayında da devam edilmiştir.  
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